
 MESTSKÁ ČASŤ BRATISLAVA-PETRŽALKA 

 

 

Z á p i s n i c a 
 

z rokovania 6. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Petržalka 

konaného dňa 23. Júna 2015 

 

Začiatok rokovanie: 9.00 hod. 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny.  

Ospravedlnení: PhDr. Ľudmila Farkašovská /dovolenka/, Mgr. Oliver Kríž /zahraničná 

cesta/, Mgr., Ing. Peter Cmorej /príde neskôr/  

 

Otvorenie zasadnutia: 

 Zasadnutie otvoril Vladimír Bajan, starosta  MČ Bratislava-Petržalka. Informoval, že 

okrem poslancov boli pozvaní: primátor hl. mesta SR Bratislavy, okresný prokurátor 

Bratislava V, predseda Okresného súdu Bratislava V, veliteľ Okrskovej stanice mestskej 

polície v Petržalke, poslanci MsZ, riaditelia miestnych podnikov a základných škôl 

a občania Petržalky.  

 Skonštatoval, že miestne zastupiteľstvo je uznášaniaschopné počtom prítomných 28 

z počtu 35 poslancov, čo predstavuje 80%. Počet poslancov sa v rokovacej sále priebežne 

menil. 

 

Schválenie programu rokovania: 

Rokovanie o tomto bode otvoril Vladimír Bajan, starosta  MČ Bratislava-Petržalka. 

Diskusia: 

Do diskusie sa neprihlásil nikto z prítomných poslancov. 

 

Hlasovanie o programe rokovania: prítomných 30, za 30, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – 

program bol schválený. 

---------- 

 

Návrhová komisia:  p. Mgr. Ľuboš Kačírek, 

   p. Mgr. Juraj Kríž, 

   p. Ing. Jozef Vydra 

 

Rokovanie o tomto bode otvoril Vladimír Bajan, starosta  MČ Bratislava-Petržalka. 

Diskusia: 

Do diskusie sa neprihlásil nikto z prítomných poslancov. 
 

Hlasovanie: prítomných 30, za 27, proti 1, zdržali sa 2, nehlasoval 0 – návrh bol prijatý. 

---------- 

 

Overovatelia zápisu: p. Ing. Alica Hájková, 

 p. Mgr. Ľubica Škorvaneková 

 

Rokovanie o tomto bode otvoril Vladimír Bajan, starosta  MČ Bratislava-Petržalka. 

Diskusia: 

Do diskusie sa neprihlásil nikto z prítomných poslancov. 
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Hlasovanie: prítomných 30, za 30, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – návrh bol prijatý. 

---------- 

 

1. Kontrola plnenia uznesení miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-

Petržalka k 31. 5. 2015 

 

Materiál uviedol prednosta.  

 

Diskusia: 

V diskusii vystúpili: 

p. Pätoprstá - žiada informáciu na jej interpeláciu ohľadom stavu exekučných konaní, 

prednosta - v bode Rôzne to budeme riešiť. 

 

Hlasovanie: prítomných 29, za 28, proti 0, zdržal sa 1, nehlasoval 1 - návrh bol  prijatý. 
 

Záver: 

Uznesenie č.70    

---------- 

 

2. Záverečný účet a finančné usporiadanie mestskej časti Bratislava-Petržalka 

za rok 2014______________________________________________________________ 

 

Materiál uviedol starosta. Postupne dal slovo p. prednostovi a kontrolórovi.  

Prednosta sa vyjadril, že materiál bol prerokovaný v CC Centre, na komisiách, diskusia 

bola intenzívna a rozsiahla. Záverečný účet skončil s kladným výsledkom hospodárenia, 

informoval o štruktúre materiálu. Použitie prostriedkov Rezervného fondu na riešenie 

aktuálnych potrieb rozpočtu mestskej časti na rok 2015 je navrhované v uznesení na 

základe politických rokovaní.  

Miestny kontrolór, p. Fiala oznámil stanovisko k Záverečnému účtu: Mestská časť splnila 

všetky predpoklady, Záverečný účet môže byť schválený, na Rezervnom fonde sú značné 

čerpania, rešpektuje ho, no treba rátať s nepredvídateľnými okolnosťami. KZP slabé 

plnenie, vo VPS prekročenie nákladov, spôsobené uskladnením odpadov, potreba 

investovať do garáží, inak ich nie je možné prenajímať. Poukázal na úspory pri výkone 

funkcie starostu, poslancov a miestneho kontrolóra. 

 

Diskusia: 

V diskusii vystúpili: 

p. Gaži- opýtal sa, aký veľký je dlh VPS a prečo vznikol. Nový riaditeľ by mal prevziať 

podnik s prehľadným účtovníctvom. Požiadal kontrolóra, nech si zaradí do 

plánu kontrolu personálneho a technického stavu vo VPS, 

prednosta – záverečný účet hovorí nie o dlhu, ale o strate, sú to dve rozdielne veci. Za rok 

2014 dosiahol VPS zisk 10 tis. €. Nákup strojov vytvára stratu, zo zisku sa 

umorí strata, 

p. Gaži - či dlh, alebo strata treba to zaplatiť, 

p. Dolinay- odporúča pri odvodoch pre BVS (str. 12) preveriť zmluvu, je tu priestor na 

šetrenie, inštalovať merače, 

 - str. 8 – kapitálové príjmy – InaMED – dostali aj dotáciu na opravu 

parkoviska, mohol to riešiť m.p. VPS, 

starosta- upresnil, InaMED dotáciu dal, nie dostal 

p. Dolinay – materiál je síce výborne spracovaný, no nesúhlasí súčet percent na grafe 

(104%), 
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 - str. 3 – prebytok, kde sa podarilo ušetriť? 

starosta – graf preveríme, ohľadom vodného – ide o priemer za dva roky, treba si počkať 

na nové vedenie BVS, nové smernice, 

prednosta – mestská časť vyzýva BVS na starostlivosť o kanálové vpuste a cesty, 

p. Vetrák – aký bude postup voči KZP – veľký prepad príjmov, 

  - výbeh pre psov – bol prekročený aj upravený rozpočet – objasniť 

prednosta – v prípade KZP ide o koncepčný problém, 

- V prípade výbehu pre psov na Wolkrovej ul. sa dohadovali riešenia 

v priebehu výstavby, 

Starosta – pri KZP je snaha o nekomerčné aktivity pre dôchodcov, Kultúrne leto v Sade 

Janka kráľa – vytvárajú stratu, 

p. Pätoprstá, FP – ocenila možnosť kontroly príjmu, hlavné mesto má nekvalitne 

spracovanú príjmovú časť rozpočtu 

p. Gaži – poukázal na potrebu podpory Domu kultúry Lúky, o ktorý  je záujem verejnosti, 
 

Hlasovanie: prítomných 30, za 30, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 - návrh bol prijatý. 
 

Záver: 

Uznesenie č. 71   

---------- 

 

3. Návrh na vymenovanie riaditeľa Miestneho podniku verejnoprospešných služieb 

Petržalka_______________________________________________________________ 

 

Materiál uviedol prednosta. Prihlásilo sa šesť uchádzačov, na výberové konanie 5.6.2015 

prišli štyria. Poradie uchádzačov na základe výsledku výberového konania bolo: Ing. 

Martin Füzek, Ing. Vladimír Mráz, Mgr. Adrián Arpai, Ing. Milan Bališ.  

 

Diskusia: 

V diskusii vystúpili: 

p. Pätoprstá - výberová komisia, korektný výber otázok, vyzvala p. Füzeka, aby sa 

v krátkosti predstavil, 

p. Füzek - v krátkosti sa predstavil, uviedol miesta svojho pôsobenia a víziu rozvoja m.p. 

VPS, 

p. Uhlár - sa opýtal, či ukončí svoje doterajšie pracovné aktivity, aby sa mohol naplno 

venovať práci v podniku VPS, 

p. Füzek - samozrejme, ukončí svoj pracovný pomer, 

p. Vetrák - opýtal sa, ako by riešil odpratávanie pokosenej trávy? 

p. Füzek - vyjadril sa, že záleží to od vlastníctva pozemku, čo občania nerozlišujú, chce 

rokovať s vlastníkmi pozemkov za účelom zjednotenia postupu, 

p. Hájková - zaželala mu veľa úspechov v práci a napredovanie VPS pod jeho vedením, 

starosta - budú mať rôzne spoločné stretnutia, príprava zimnej služby, spolupráca 

s mestom, riešenie zákona o odpadoch. 
 

Hlasovanie: prítomných 31, za 31, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 - návrh bol  prijatý. 
 

Záver: 

Uznesenie č. 72  

---------- 
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4. Návrh na predĺženie prenájmu školského bazéna v objekte ZŠ Pankúchova 4, 

Bratislava pre Plavecký klub ORCA SPORT, Muškátová 21, 900 28 Ivanka pri 

Dunaji______________________________________________________________ 

 

Vedenie schôdze prebral p. Bučan. 

Materiál uviedol prednosta. 

 

Diskusia: 

Do diskusie sa neprihlásil nikto z prítomných poslancov. 

 

Hlasovanie: prítomných 32, za 30, proti 0, zdržal sa 1, nehlasoval 1 - návrh bol  prijatý. 
 

Záver: 

Uznesenie č. 73  

---------- 

5. Návrh na predĺženie prenájmu školského bazéna v objekte ZŠ Holíčska 50, 

Bratislava pre Plavecký klub ORCA SPORT, Muškátová 21, 900 28 Ivanka pri 

Dunaji________________________________________________________________ 

 

Materiál uviedol prednosta. 

 

Diskusia: 

Do diskusie sa neprihlásil nikto z prítomných poslancov. 

 

Hlasovanie: prítomných 32, za 29, proti 0, zdržal sa 1, nehlasovali 2 - návrh bol  prijatý. 
 

Záver: 

Uznesenie č. 74   

---------- 

 

6. Návrh na predĺženie prenájmu nebytových priestorov v objekte ZŠ Nobelovo nám. 

č. 6, Bratislava, pre 1. Súkromné opatrovateľské centrum BABYLAND 

 

Materiál uviedol prednosta. 

 

Diskusia: 

Do diskusie sa neprihlásil nikto z prítomných poslancov. 

 

Hlasovanie: prítomných 32, za 30, proti 0, zdržal sa 0, nehlasovali 2 - návrh bol  prijatý. 
 

Záver: 

Uznesenie č.75    

---------- 

7. Návrh na  prenájom nebytových priestorov v objekte ZŠ Černyševského 8, 

Bratislava pre Mgr. Marta Janičkovičová – Baletné štúdio TERPSICHORÉ 

 

Materiál uviedol prednosta. 
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Diskusia: 

Do diskusie sa neprihlásil nikto z prítomných poslancov. 

 

Hlasovanie: prítomných 32, za 29, proti 0, zdržal sa 0, nehlasovali 3 - návrh bol  prijatý. 
 

Záver: 

Uznesenie č. 76  

---------- 

 

8. Návrh na  prenájom nebytových priestorov v objekte ZŠ Černyševského 8, 

Bratislava pre ŠK Slovan Bratislava - šachový klub___________________________ 

 

Materiál uviedol prednosta.  

Diskusia: 

Do diskusie sa neprihlásil nikto z prítomných poslancov. 

 

Hlasovanie: prítomných 32, za 30, proti 0, zdržal sa 0, nehlasovali 2 - návrh bol  prijatý. 
 

Záver: 

Uznesenie č. 77  

---------- 

9. Návrh na predĺženie prenájmu nebytového priestoru na Beňadickej 13, Bratislava 

pre spoločnosť MILEX PROGRES, a.s.____________________________________ 

 

Materiál uviedol prednosta.  

 

Diskusia: 

Do diskusie sa neprihlásil nikto z prítomných poslancov. 

 

Hlasovanie: prítomných 32, za 30, proti 0, zdržal sa 0, nehlasovali 2 - návrh bol  prijatý. 
 

Záver: 

Uznesenie č. 78  

---------- 

 

10. Návrh na predĺženie prenájmu nebytového priestoru na Medveďovej 21, Bratislava 

pre Miroslava Gardiana__________________________________________________ 

 

Materiál uviedol prednosta. Žiadateľom je osoba so ZŤP, poskytujúca masérske služby, 

ide o chránenú dielňu..  

 

Diskusia: 

V diskusii vystúpili: 

p. Vetrák - v príkaze starostu č. 5/2012 tam takáto prevádzka nie je zaradená, treba nový 

bod „chránená dielňa“, 

prednosta - cena je vzájomne odkomunikovaná, 

p. Hájková - nerozumela prečo tam je zvýšená cena, ale už to bolo objasnené, 

prednosta - osoba s ŤZP má aj príspevok od štátu. 

 

Hlasovanie: prítomných 32, za 31, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval  1 - návrh bol prijatý. 
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Záver: 

Uznesenie č. 79  

---------- 

 

11. Návrh na predĺženie prenájmu nebytového priestoru na Haanovej 10, Bratislava 

pre JUDr. Milana Guťana_____________________________________________ 

 

Vedenie schôdze opäť prebral starosta. 

Materiál uviedol prednosta. JUDr. Milan Guťan pre nás vymáha pohľadávky za Bytový 

podnik Petržalka, s.r.o. a na odovzdanie agendy potrebuje 3 mesiace. 

 

Diskusia: 

V diskusii vystúpili: 

p. Gaži - zaujímalo ho, či je zmluva podpísaná do konca roka, a v akom štádiu je 

odovzdávanie materiálov, 

prednosta - budeme požadovať pasport – súpis o stave pohľadávok, súdnych konaní, 

žalôb, 

p. Šesták - navrhuje zvýšiť cenu na 61,00 €/mesiac v súlade s príkazom starostu a 

stanoviskom komisie SMM, 

p. Vetrák - prihovára sa za návrh p. Šestáka, zvýšiť nájom, zmluva mala byť prísnejšie 

urobená, 

p. Chaloupka - navrhuje miestnemu kontrolórovi zaradiť do plánu kontrolnej činnosti 

aj kontrolu odovzdania tejto spisovej agendy, 

p. Gallo - upozornil, že každý advokát musí dôsledne odovzdať agendu, lebo potom 

znáša dôsledky, 

p. Vydra - prečo je návrh prenájmu až do konca januára 2016? 

prednosta – z dôvodu odovzdania agendy a uzavretia roku 2015 v priebehu mesiaca 

január 2016. 

 

Návrhová komisia dostala pozmeňujúci návrh od p. Šestáka: 

„Navrhujem zvýšiť cenu za prenájom na 61,00 €/m
2
 v súlade s Príkazom starostu  

č. 13/2011 a 3/2012“. 
 

Hlasovanie o pozmeňujúcom návrhu p. Šestáka: prítomných 32, za 20, proti 0, zdržali 

sa 10, nehlasovali  2 - návrh bol prijatý. 

 

Hlasovanie o uznesení ako celku: prítomných 32, za 29, proti 0, zdržal sa 1, nehlasovali 

2 - návrh bol prijatý. 
 

Záver: 

Uznesenie č. 80   

---------- 

12. Návrh  na predĺženie  prenájmu  časti  pozemkov pod prístupovými chodníkmi   

k nebytovým priestorom_________________________________________________ 

 

Materiál uviedol prednosta. 

 

Diskusia: 

Do diskusie sa neprihlásil nikto z prítomných poslancov. 
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Hlasovanie: prítomných 32, za 28, proti 0, zdržal sa 0, nehlasovali  4 - návrh bol 

prijatý. 
 

Záver: 

Uznesenie č. 81   

---------- 

 

13. Návrh na prenájom časti pozemku parc. č. 1859/2 pre Dušana Džatka 

 

Materiál uviedol prednosta. 

 

Diskusia: 

Do diskusie sa neprihlásil nikto z prítomných poslancov. 

 

Hlasovanie: prítomných 32, za 27, proti 1, zdržal sa 1, nehlasovali 3 - návrh bol prijatý. 
 

Záver: 

Uznesenie č. 82   

---------- 

 

14. Návrh na prenájom časti pozemku parc. č. 1494 pre Haruna Eleziho 
 

Materiál uviedol prednosta. 

 

Diskusia: 

V diskusii vystúpili: 

p. Vydra - nech sa tieto stánky prenesú aj do iných častí v Petržalke, 

starosta - nedá sa predpísať typizovaný stánok. 

 

Hlasovanie: prítomných 32, za 31, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 1 - návrh bol prijatý. 
 

Záver: 

Uznesenie č. 83   

---------- 

 

15. Návrh na prenájom pozemkov parc. č. 3335 a časť parc. č. 1741 pre CU Properties, 

a.s., Panónska cesta 17, Bratislava_________________________________________ 

 

Prednosta uviedol materiál. 

 

Diskusia: 

p. Pätoprstá - pre pokoj obyvateľov treba dať do zmluvy zachovanie pôvodnej funkcie 

pozemku, jestvujúce bezplatné a verejné parkovanie, podala návrh v znení: 

 „Zmluva zabezpečí, aby bola zachovaná súčasná funkcia pozemku, 

konkrétne: jestvujúce bezplatné verejné parkovisko a chodníky.“ 

prednosta - odpovedal, že to záleží od povahy kolaudácie parkoviska, už teraz sú tam 

vyhradené platené parkovacie miesta, 

starosta - vyjadril súhlas, no s akceptovaním súčasného stavu, 

p. Pätoprstá, FP - súhlasí a chce aby to vedela aj verejnosť, že parkovisko je verejné, 

p. Radosa - upozorňuje, že to bude uvedené v nájomnej zmluve, 

starosta - autoremedúrou si návrh osvojil, 
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p. Gaži - nech cena ostane, 

p. Šesták - boli s nimi rokovania, či súhlasia s cenou? 

prednosta - rokovania boli bez ceny, samotný žiadateľ je motivovaný čo najskorším 

termínom kolaudácie, 

p. Kríž – žiadal o vyjadrenie starostu, či si osvojil návrh p. Pätoprstej? 

starosta - odpovedal kladne. 

 

Hlasovanie: prítomných 32, za 31, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 1 - návrh bol prijatý. 
 

Záver: 

Uznesenie č. 84   

---------- 

 

16. Návrh na predaj pozemkov, parc. č. 5231/2, 5231/3, 5231/4 pre Vodácky klub 

Dunajčík______________________________________________________________ 
 

Starosta uviedol materiál a vyjadril sa, že odporúča, vzhľadom na zlé skúsenosti iných 

mestských častí, dlhodobý nájom, nie predaj, , nepozná ani investičný plán žiadateľa.  

 

Diskusia: 

V diskusii vystúpili: 

p. Bučan - súhlasí so starostom, aj finančná komisia neodporučila predaj, odporúča 

nehlasovať za predaj, vyrokovať dlhodobý nájom, 

p. Pätoprstá - rokovala s p. Mišíkom, predstaviteľom Asociácie vodáckych spoločností, 

objasnili si situáciu, akceptoval to, 

p. Hrčka - ide o predaj podľa osobitného zreteľa, ako je to zverejnené?, nemôžeme to 

zmeniť na dlhodobý prenájom, 

p. Radosa - tiež nesúhlasí s predajom pozemkov, treba počkať na žiadosť o dlhodobý 

prenájom, potom to budeme riešiť, 

p. Šesták - súhlasí so starostom, nesúhlasí s predajom, 

p. Uhlár - odporúča dlhodobý prenájom, rokoval s p. Mišíkom, chceli odpredaj všetkých 

pozemkov, nielen pod stavbami, 

 

Hlasovanie: prítomných 33, za 0, proti 21, zdržali sa 9, nehlasovali 3 - návrh nebol 

prijatý. 
 

Záver: 

Uznesenie č. 85   

---------- 

 

17. Opatrenia na zvýšenie počtu detí prijatých do materských škôl 

 

Materiál uviedol zástupca starostu p. Radosa. Informoval, že 289 detí nebolo prijatých 

do MŠ vo veku 3, 4 a 5 rokov detí a trvalým pobytom v mestskej časti, osamelé matky 

s deťmi budú uprednostnené. Výška príspevku sa navrhuje na 60 € mesačne na jedno 

dieťa najviac počas 11 mesiacov v školskom roku 2015/2016. Výzva bude zverejnená 

od 1.7.2015 do 31.7.015. Poďakoval odd. soc. vecí za konzultácie. 

Diskusia: 

V diskusii vystúpili: 

p. Vetrák - mal viac otázok:  

 - prečo 60 detí?  
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 - prečo tam nie sú zarátané aj cirkevné MŠ? 

 - deti do 3rokov so zdravotným postihnutím majú nárok na príspevok 

podľa sociálneho zákona do výšky 230 €, 

 - žiada doplniť do materiálu na str. 4 – podmienky opatrenia: ak dieťa 

nebolo prijaté do MŠ v zriaďovateľskej pôsobnosti našej mestskej časti pre 

školský rok 2015/2016 z kapacitných dôvodov, 

 starosta - toto bolo treba riešiť a pýtať sa na komisiách a nie na MZ, 

p. Hrčka – podal procedurálny návrh na prerušenie rokovania k tomuto bodu; ide 

o rozsiahle zmeny od p. Vetráka, nech si to vydiskutujú s p. Radosom. 

 

Hlasovanie o procedurálnom návrhu p. Hrčku na prerušenie rokovania na 15 min.: 

prítomných 33, za 26, proti 0, zdržali sa 2, nehlasovali 5 - návrh bol prijatý. 

 

p. Radosa - zodpovedal p. Vetrákovi  

  - počet detí 60 - vychádzal z rozpočtovej udržateľnosti, budeme otvárať MŠ 

  Vyšehradskú, možno aj Krásnohorskú, elokované pracovisko na ZŠ  

  Gessayova,  

  - cirkevné MŠ nie preto, lebo poplatky sú tam ako v klasických štátnych MŠ, 

p. Vetrák, FP - potvrdil, že sa s p. Radosom dohodli, 

p. Ovečková – v mene klubu poďakovala za prípravu materiálu, 

starosta - výberová komisia bude zložená výlučne z radov poslancov. 

 

Hlasovanie o uznesení ako celku: prítomných 33, za 32, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 

1 - návrh bol prijatý. 
 

Záver: 

Uznesenie č. 86   

---------- 

 

18. Pedagogicko-organizačné zabezpečenie školského roka 2015/2016 v základných 

školách a materských školách v zriaďovateľskej pôsobnosti mestskej časti 

Bratislava-Petržalka___________________________________________________ 

 

Materiál uviedol prednosta. 

Podrobnosti uviedla p. Redechová vedúca oddelenia školstva, kultúry a športu. 

 

Diskusia: 

V diskusii vystúpili: 

p. J. Kríž - poďakoval vedúcej oddelenia p. Redechovej za veľmi kvalitne spracovaný 

materiál, 

p. Petrisková - tiež poďakovala za skvelý materiál, sú tam všetky informácie, ktoré 

bežne nie sú k dispozícií, prosba – pri plánovaní nových škôlok sa viac 

venovať vytvoreniu špecializovaných tried, 

starosta – ide o finančný problém, informoval o petícii, ktorá žiada prechod MŠ pod 

štát, 

 

Hlasovanie: prítomných 33, za 32, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 1 - návrh bol prijatý. 
 

Záver: 

Uznesenie č. 87   

---------- 
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19. Žiadosť o odpustenie dlhu za byt č. 2 na Rovniankovej č. 5, Bratislava a zastavenie 

exekučných konaní______________________________________________________  

 

Starosta dal slovo predkladateľke materiálu p. poslankyni Pätoprstej. 

p. Pätoprstá uviedla, že žiadateľka p. Jurčíková prejavila snahu splácať pohľadávku, 

v prípade neprevídateľných okolností by mestská časť nedostala nič. 

 

Diskusia: 

V diskusii vystúpili: 

p. Uhlár - informoval, že všetky pohľadávky po zomretom prechádzajú na dedičov, 

p. Pätoprstá, FP - ide o nemajetnosť, sú to ľudia čo nemajú majetok, 

p. Vydra - upozornil na dobu splácania 19 rokov pri výške splátky50 €, 

starosta – poslanci voľne narábajú s inštitútom právomocí starostu, pri rokovaní určite 

nepodpíše sumu len 50 €. 

 

Hlasovanie: prítomných 33, za 23, proti 0 , zdržali  sa 9, nehlasoval  1 - návrh bol  

prijatý. 
 

Záver: 

Uznesenie č. 88   

---------- 

 

20. Voľba člena – neposlanca do finančnej komisie Miestneho zastupiteľstva mestskej 

časti Bratislava-Petržalka________________________________________________ 

 

Starosta dal slovo predkladateľke materiálu p. poslankyni Pätoprstej. 

p. Pätoprstá uviedla, že ide o doplnenie komisie za nezvolenú neposlankyňu, navrhla 

hlasovať aklamačne. 

 

Diskusia: 

Do diskusie sa neprihlásil nikto z prítomných poslancov. 

 

Hlasovanie: prítomných 33, za 31, proti 0, zdržal sa 0, nehlasovali 2 - návrh bol prijatý. 
 

Záver: 

Uznesenie č. 89   

---------- 

 

21. Návrh na vypracovanie informácie o plnení prioritných cieľov mestskej časti 

Bratislava-Petržalka na roky 2015 – 2018 a jej predkladanie na rokovanie 

Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Petržalka 

 

Starosta dal slovo predkladateľovi materiálu poslancovi p. Vetrákovi.  

p. Vetrák informoval, že priority sú schválené a treba ich pravidelne priebežne 

vyhodnocovať, navrhuje polročne. 

 

Diskusia: 

V diskusii vystúpili: 

p. Bučan - nikto sa nebráni odpočtu, treba k nemu pristupovať korektne, nie je to nástroj 

politickej šikany, nedá sa vyjadriť ku všetkým prioritám, 

p. Jóna - poďakoval za prístup k príprave materiálu štandardným spôsobom, 
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starosta – poukázal na to, že priorita neznamená úlohu pre starostu a zástupcu starostu. 

 

Hlasovanie: prítomných 33, za 32, proti 0, zdržal sa 1, nehlasoval 0 - návrh bol prijatý. 
 

Záver: 

Uznesenie č. 90   

---------- 

 

22. Návrh plánu kontrolnej činnosti miestneho kontrolóra mestskej časti Bratislava-

Petržalka na obdobie od 1. júla 2015 do 31. decembra 2015__________________ 

 

Starosta odovzdal slovo predkladateľovi p. Fialovi, miestnemu kontrolórovi. 

 

Diskusia: 

V diskusii vystúpili: 

p. Gaži - žiada kontrolóra o vykonanie kontroly, auditu na personálne a technické 

vybavenie VPS v termíne do 30. 9. 2015, 

p. Chaloupka - žiada kontrolóra o vykonanie kontroly preberania spisovej agendy od 

JUDr. Guťana vo veci vymáhania starých pohľadávok,  

p. Fiala – požiadal o písomný návrh, akceptuje,  

 

Návrhová komisia dostala dva návrhy na doplnenie Plánu kontrolnej činnosti: 

1. p. Chaloupka: 

MZ mestskej časti Bratislava-Petržalka poveruje miestneho kontrolóra mestskej 

časti Bratislava-Petržalka v období od 1.7.2015 do 31.12. 2015 vykonať kontrolu 

preberania spisovej agendy vo veci vymáhania starých pohľadávok mestskej časti 

Bratislava-Petržalka v zmysle zmluvy č. 456/2009 o poskytovaní právnych služieb 

od JUDr. Milana Guyana na subjekt poverený mestskou časťou, resp. Bytovým 

podnikom Petržalka, s.r.o. 
 

Hlasovanie: prítomných 33, za 32, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 1 - návrh bol prijatý. 

 

2. p. Gaži: 

„schvaľujeme vykonať kontrolu – audit na personálne a technické vybavenie 

VPS do 30. Septembra 2015“ 
 

Hlasovanie: prítomných 33, za 32, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 1 - návrh bol prijatý. 

 

p. Fiala –požiadal hlasovať o vypustení kontroly v Stredisku sociálnych služieb 
 

Hlasovanie: prítomných 33, za 28, proti 1, zdržali sa 2, nehlasovali 2 - návrh bol 

prijatý. 

 

Hlasovanie o uznesení ako celku: prítomných 33, za 31, proti 0, zdržali sa 2, nehlasoval 

0 - návrh bol  prijatý. 
 

Záver: 

Uznesenie č. 91   

---------- 
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23. Interpelácie 

 

p. Oliver  Kríž- interpeloval prednostu:  

Téma: Čierna stavba na Holičskej/Šintavskej ulici. 

Požaduje vyčísliť náklady potrebné na odstránenie čiernej stavby - búdky na konečnej 

autobusu č. 99 za účelom následného. Zaradenia tejto sumu do rozpočtu a odstránenia 

stavby. 

 

p. Vladimír Dolinay- interpeloval starostu:  

Téma: Búracie povolenia objektu Pohostinstva Lipa. 

Nespokojnosť s odpoveďou na interpeláciu z mája 2015, napriek zákonnému postupu 

mestskej časti. 

Dôjde k záberu verejného basketbalového ihriska, ktoré využíva ZŠ a riaditeľka ZŠ 

Nobelovo nám. nebola prizvaná ako účastník konania. 

Základná umelecká škola na Daliborovom nám. bude priamo dotknutá búracími prácami, 

možnosť poškodenia organu. 

Požaduje, aby starosta ako mestský poslanec interpeloval primátora v tejto veci. 

 

p. Vladimír Dolinay- interpeloval starostu:  

Téma: Verejné obstarávanie na grafické spracovanie, tvorbu, tlač a distribúciu 

regionálneho periodika. 

1. Vypísanie verejného obstarávania na tlač a periodiku bez vedomia miestneho 

zastupiteľstva, podmienky súťaže (tlač, obsah, distribúcia) - možnosť porušenia 

zákona č. 138/1991 o majetku obcí.  

2. Vypísaná cena za služby je vyššia ako doteraz – obchádzanie zákona č. 502/2001 

o finančnej kontrole. Uviesť meno zodpovedného zamestnanca, ktorý vykonal 

predbežnú finančnú kontrolu.  

3. Verejné obstarávanie  bez mediálnej rady 

4. Navrhuje prehodnotiť vypísané výberové konanie, počkať na vytvorenie mediálnej 

rady, ktorá sformuluje požiadavky na verejné obstarávanie. Mestská časť mala 

počkať s vypísaním, nakoľko bol daný podnet na Úrad pre verejné obstarávanie, čaká 

sa výsledky šetrenia. 

 

p. Vladimír Dolinay- interpeloval starostu:  

Téma: Vyhodnocovanie verejno-obchodnej súťaže ohľadom parkovacej politiky. 

1. vylúčenie dvoch uchádzačov zo súťaže 

2. nastavenie podmienok súťaže 

3. preferovanie spoločnosti EEI 

4. odporučenie vedeniu nepodpísať zmluvu, kým sa poslanci komplexne neoboznámia 

so situáciou 

5. dodržiavanie zákona č. 502/2001 o finančnej kontrole, meno zodpovedného 

zamestnanca 

6. upozornenie na možnosť porušenia zákona č. 138/1991 o majetku obcí 

 

p. Lýdia Ovečková- interpelovala starostu:  

Téma: Bezpečnosť v okolí objektu Znievska 26, Bratislava. 

Aké kroky vykonala mestská časť ohľadom zabezpečenia bezpečnosti obyvateľov v okolí 

objektu na Znievskej 26. Pozemok je vo vlastníctve mesta, objekt má prenajatý OZ Šanca 

pre nechcených, je opustený. Na základe poznatkov obyvateľov sa v objekte distribuujú 

drogy, v okolí sú nachádzané injekčné striekačky. Areál objektu je neudržiavaný. 
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p. Ivan Uhlár - interpeloval starostu, prednostu: 

Téma: Zverejňovanie údajov na stránke MČ 

1. Je možné zverejňovať všetky oznamy, ktoré sú zverejnené na úradnej tabuli 

v listinnej podobe aj na internetovej stránke Petrzalka.sk? 

2. Je možné zverejniť len okrem oznámenia aj samotný dokument na elektronickej 

úradnej tabuli? (územné/stavebné konania)? 

 

p. Jozef Vydra- interpeloval starostu, 1. zástupcu starostu: 

Téma: Výberové konanie – verejné obstarávanie, grafické spracovanie, tvorba, tlač, 

distribúcia regionálneho periodika. 

Výpoveď zo spolupráce s Petržalskými novinami sa udiala na konci roka 2014, VOS je na 

stránke od 14.5.2015. Podobne to bolo aj v prípade so CITY TV, ktorá prevádzkuje TV 

Bratislava, tam ale žiadne VO nie je vyhlásené, prečo? 

Súťažné podklady na periodikum sú nezvyčajne podrobné, pre výber vysielateľa nie je zatiaľ 

vypísané, či vyhlásené. Absentuje mediálna rada, ktorá podľa pôvodného zámeru mala byť 

už ustanovená. K PN nedostanú ďalšie finančné prostriedky (dotácie), v júli nebudú 

v schránke? Takže, ako ďalej? 

  

 Dal do pozornosti návrh na zjednotenie formy zápisov z komisií. 

 

p. Gabriel Gaži- interpeloval prednostu:  

Téma: Vyprázdňovanie smetných košov v čase víkendov a voľna v okolí Draždiaku. 

Zabezpečiť vyprázdňovanie smetných košov v čase víkendov a v čase voľna v okolí 

Draždiaka na území patriacom Vodohospodárskej správe a pripomenúť im povinnosť 

zabezpečiť bezpečnosť a neohrozovať zdravie obyvateľov Petržalky. 

 Poďakoval za realizáciu požiadavky a odrezanie vyčnievajúcej tyče pri Antolskej ul.  

 

p. Elena Pätoprstá- interpelovala starostu:  

Téma: Obchodno-verejná súťaž k parkovacej politike jej realizácie a prevádzkovania 

v MČ Bratislava-Petržalka. 

Zaslanie záznamu o priebehu a výsledkoch vyhodnotenia všetkých súťažných návrhov, ktoré 

boli zaslané do VOS predtým, ako bude podpísaná zmluva s vybranou spoločnosťou. 

 

- Kedy bude odpoveď ohľadom interpelácie týkajúce sa stavu exekučných konaní? 

Prednosta - sa vyjadril, že všetci členovia sú viazaní mlčanlivosťou.  Členmi komisie boli 

prednosta, zástupcovia starostu, vedúca oddelenia ÚRaD, externá spoločnosť 

a zástupca Výskumného ústavu dopravného v Žiline. Ide o reakciu neúspešného 

uchádzača, ktorý posiela maily poslancom. V informačných materiáloch je časť 

informácií k parkovacej politike; ostatné budú zverejnené na webe, prevádzkový 

poriadok bude schvaľovať zastupiteľstvo. 

- K exekútorom: Oslovili sme 30 exekútorov, čakáme na odpoveď, termín je do 

31.6.2015, potom to treba spracovať. 

 

p. Petrisková – ústna interpelácia: 

Výber konkrétnych lokalít a tém pre participatívny rozpočet. 

 

prednosta – odpovedal, že, témy boli definované v rámci príprav rozpočtu, pripravené 

projekty. 
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p. Milan Vetrák-  interpeloval starostu v súčinnosti s mestskou políciou: 

Téma: Pokuty za parkovanie motorových vozidiel na chodníku. 

Vysvetlenie systému sankcionovania, akým mestská polícia pristupuje k otázke parkovania 

na chodníkoch v Petržalke. Uviedol prípad č. 4295 – udelenie pokuty za takéto parkovanie 

1.6.2015 o 03,00 hod. na Haanovej ul. – nesystémový a selektívny prístup. 

 

p. Milan Vetrák-  interpeloval starostu v súčinnosti s novým riaditeľom VPS: 

Téma: Kosenie trávy a jej odvoz v blízkosti bytových domov. 

Na základe podnetu obyvateľa Ing. Dovalu, Šustekova 23 žiada odpoveď na spôsob/prístup 

k plneniu povinností mestskej časti, resp. VPS týkajúcich sa dovozu pokosenej trávy 

s cieľom vyhnúť sa situáciám zhoršovania zdravotného stavu časti obyvateľov trpiacich 

alergiami. Ide o situáciu, keď sa pokosená tráva neodvezie ihneď po pokosení. 

 

p. Milan Vetrák-  interpeloval starostu : 

Téma: Zlepšenie prostredia pre výkon činnosti poslancov. 

1. Využívanie miestností v priestoroch miestneho úradu a organizácií mestskej časti pre 

potreby poslancov 

2. Odmeňovanie tajomníkov komisií MZ (inšpirovať sa komisiami MsZ). 

 

24. Rôzne 

p. Jóna - financovanie plavárne zo strany BSK, rokovania 

starosta - budú rokovania s predsedom BSK uvidí sa, 

 

p. Pätoprstá – komisia životného prostredia sa zaoberala otázkou bezpečného priechodu 

cez cestu na križovatke Rusovskej cesty a Námestia hraničiarov, žiadala 

o pomoc pri vybavovaní povolení, 

starosta- vyjadril sa pozitívne, 

 

p. Makovníková Mosná - poďakovala starostovi za priestor na Galaprograme Dni 

Petržalky na propagáciu petície Bratislava bez hazardu, zatiaľ sa vyzbieralo 

1 500 podpisov. 
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Záver: 

 Starosta Vladimír Bajan poďakoval prítomným za účasť a rokovanie miestneho 

zastupiteľstva ukončil, poprial prítomným príjemné leto. Oboznámil, že najbližšie 

zasadnutie sa bude konať v septembri 2015. 

 

Koniec rokovania: 12.40 hod. 

 

 

 

 

 

 

 

 

____________________________    _________________________ 

 Ing. Vladimír Bajan      Ing. Miroslav Štefánik 

 starosta   prednosta 

 

 

 

 

 

 

Overovatelia zápisu:_______________________________    

          Ing. Alica Hájková 

    

 

   _______________________________ 

                    

    Mgr. Ľubica Škorvaneková 

 

 

Zapísala:  _______________________________ 

    Mgr. Michaela Kochanská 


